



JOAMA CONSULTING

info@joamaconsulting.com | +1(204) 869-6652 | www.JoamaConsulting.com



- * **MONTHLY VIRTUAL & PRIVATE ECCA-MB/B2B TRADE MISSION (ECCA-MB/B2B MVPTM)**
- * **MISSION ÉCONOMIQUE MENSUELLE VIRTUELLE & PRIVÉE ECCA-MB/B2B (ECCA-MB/B2B MEMVP)**

Participation fees and benefits / Frais de participation et avantages

1/- SPONSOR: \$ (According to your budget / Selon votre budget)

(English) Advantages:

Brief presentation on PowerPoint of your products or services during the meeting/ Invitation to 1 live broadcast 'Canada/Africa Joama Zoom Hebdo Show'/ Advertising appearance and tag on our platforms visible locally, nationally and internationally before the next meeting/ Signatory of the participation certificates/ Opening and/or closing word of the meeting/ Discover and take possession of other opportunities/ Become a partner of Joama Consulting.

(Français) Avantages :

Brève présentation sur PowerPoint de vos produits ou services lors de la réunion/ Invitation à 1 émission en direct 'Canada/Africa Joama Zoom Hebdo Show'/ Apparition publicitaire et tag sur nos plateformes visibles au local, national et international avant la prochaine réunion/ Signataire des attestations de participation/ Mot d'ouverture et/ou de clôture de la réunion/ Découvrir et prendre possession d'autres opportunités/ Devient partenaire de Joama Consulting.

2/- COMPANIE OR ORGANIZATION / COMPAGNIE OU ORGANISME: \$Can 200 (Promo)

(English) Advantages:

Presentation of your products or services/ Advertising appearance and tag on our platforms visible locally, nationally and internationally before the next meeting/ Discover and take possession of other opportunities/ Become a partner of Joama Consulting.

(Français) Avantages :

Présentation de vos produits ou services/ Apparition publicitaire et tag sur nos plateformes visible au local, national et international avant la prochaine réunion/ Découvrir et prendre possession d'autres opportunités/ Devient partenaire de Joama Consulting.

3/- COMPANIE OR ORGANIZATION / COMPAGNIE OU ORGANISME: \$Can 100 (Promo)

(English) Advantages:

Tag on our platforms visible to the local, national and international of our network before the next meeting / Discover and take possession of other opportunities / Become a partner of Joama Consulting.

(Français) Avantages :

Tag sur nos plateformes visibles au local, national et international de notre réseau avant la prochaine réunion/ Découvrir et prendre possession d'autres opportunités/ Devient partenaire de Joama Consulting.

4/- SIMPLE ECONOMIC OPERATOR / SIMPLE OPERATEUR ECONOMIQUE : \$Can 50 (Promo)

(English) Advantages:

Discover and take possession of other opportunities

(Français) Avantages :

Découvrir et prendre possession d'autres opportunités